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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok feltenni

Dr. Orbán Viktor
Miniszterelnök Úrhoz

„Egyetért-e a bérkompenzáció szükségességével? ”
címmel .

A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Miskolc Megyei Jogú Város tulajdonában álló kórházakat a MISEK Nonprofit Kft. működteti .
A MISEK Nonprofit Kft. 100%-os önkormányzati tulajdonban van, felette a tulajdonos i
jogokat Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése, részben bizottsága, és a polgármeste r
gyakorolja.

A MISEK Nonprofit Kft. munkavállalóinak száma 1606 fő , amelybő l a januári szja szabályok
változása miatt több mint ezer munkavállaló nettó fizetése csökkent . A csökkenés a kórházi
alkalmazottak széles körét, többek között a szakdolgozói állomány jelent ős részét érinti . A
MISEK Nonprofit Kft. ügyvezetője január óta nem hajtotta végre a bérkompenzációt
gazdasági nehézségekre hivatkozva, amely ellentétben van a társaság kollektív szerződésével
is .

Képviselőtársaimmal ezért Miskolc Város Közgyűlését, mint tulajdonost indítványunkban
arra kértük, hogy tulajdonosi jogaival élve rendelje el a bérkompenzációt, amelynek havi
költsége 4,5 millió forint. A város Közgyűlése javaslatunkat még napirendre sem vette ,
melynek indoklásaként dr . Kriza Ákos polgármester szintén gazdasági problémákr a
hivatkozott.

A miskolci kórház dolgozóinak jövedelme így még az igen alacsony közalkalmazotti béreke t
sem éri el, amely tovább erősítheti az egészségügyb ő l történő elvándorlást .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949. évi XX. Törvény 27 . §-
ában biztosított jogommal élve az Országgyűlés Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.)
OGY határozat 91. §-a alapján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :
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1. Egyetért-e Ön azzal, hogy a miskolci kórházakat működtető, 100%-ban
önkormányzati tulajdonban lévő gazdasági társaság mind a mai napig nem hajtotta
végre a bérkompenzációt ?

2. A bérkompenzáció megvalósítása érdekében milyen intézkedéseket kíván tenni?

Az ügy természetéből fakadóan várom soron kívüli megtisztelő válaszát .

Miskolc, 2011 . június 17 .

D ° Simon Gáb o
Ors ggyűlési képviselő
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